
 

Αθήνα, 2 Ιουνίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Θέμα: Ανάγκη οικονομικής ενίσχυσης των χοιροτρόφων 

 

Από τον Ιούνιο του 2020 ανακοινώθηκε πως θα δοθεί οικονομική ενίσχυση σε 

αγρότες και κτηνοτρόφους. Δυστυχώς, οι ενισχύσεις αυτές αποδείχθηκαν 

«φιάσκο» καθώς αφενός πολλοί κτηνοτρόφοι έμειναν εκτός, αφετέρου και το 

ίδιο το ποσό της ενίσχυσης μειώθηκε, αλλά και όταν δόθηκε, δόθηκε με μεγάλη 

καθυστέρηση.  

Εντούτοις, όπως ενημερωνόμαστε, οι ενισχύσεις στους χοιροτρόφους δεν 

έχουν ακόμα δοθεί καθώς, από τον Φεβρουάριο του 2021, φέρεται να έχει 

δημιουργηθεί επιτροπή που επεξεργάζεται τα στοιχεία ώστε να καθοριστούν τα 

ποσά ενίσχυσης, αλλά, μέχρι σήμερα, οι χοιροτρόφοι δεν έχουν δει χρήματα 

στον λογαριασμό τους.  

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Σε ποιο στάδιο επεξεργασίας των στοιχείων βρίσκεται η επιτροπή που 

δημιουργήθηκε; 

2. Τελικά, θα δοθεί οικονομική ενίσχυση στους χοιροτρόφους; 

3. Αν ναι, πότε προβλέπεται να δοθεί αυτή και ποια τα κριτήρια που θα 

καθορίζουν το ποσό ενίσχυσης; 

                               

Η ερωτώσα βουλευτής 
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